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PROTOKÓŁ NR XXVI/08 
z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 31 października 2008 r. 
w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 
Ustawowa liczba radnych 27 
Stan faktyczny radnych  27 
Radni obecni    27 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie XXVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XXVI sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z: XXIV i XXV sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim – stan obecny i plany. 
6. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego oraz 

Starostę Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie 
powiatowym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego               
w roku 2009; 

b) wyraŜenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny nieruchomości połoŜonej           
w Strykowie przy ul. M. Kopernika; 

c) zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego; 
d) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. 

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „A”; 
e) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. 

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „B”. 
8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 
9. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wnioski radnych. 
12. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
13. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył XXVI sesję Rady 
Powiatu Zgierskiego o godz. 1003 .  
Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 
Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  
w Zgierzu oraz gości. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. 2 
Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego, wprowadza do 
porządku obrad XXVI sesji w pkt 7f projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały                           
nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu Powiatu Zgierskiego na 2008r – druk „C”.  
Jednocześnie poinformował, iŜ Zarząd przekazał równieŜ projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007r. w sprawie 
uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na 2008r – druk „A” po autopoprawkach przyjętych 
w dniu 23.10.2008r. 
Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 23.10.2008r. stanowi załącznik nr 4                          
do protokołu. 
 
Starosta Zgierski Jacek Socha poinformował, iŜ Zarząd przekazał do Przewodniczącego Rady 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na 2008r – druk „A” 
po autopoprawkach przyjętych w dniu 30.10.2008r. 
Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 30.10.2008r. stanowi załącznik nr 5                          
do protokołu. 
  
Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
2. Uwagi do porządku obrad XXVI sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z: XXIV i XXV sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim – stan obecny i plany. 
6. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego oraz 

Starostę Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie 
powiatowym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach:  
f) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego              
w roku 2009; 

g) wyraŜenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny nieruchomości połoŜonej            
w Strykowie przy ul. M. Kopernika; 

h) zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego; 
i) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. 

w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „A”                         
– po autopoprawkach; 

j) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. 
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008 – druk „B”; 

k) zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 
2007r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                            
– druk „C”. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 
Rady Powiatu. 

9. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Oświadczenia i wnioski radnych. 
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12. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
13. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 
15. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 
 
Ad. 3 
Uwag do protokołu z XXIV sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIV sesji. 
Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 

 Uwag do protokołu z XXV sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXV sesji. 
Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  
 
Ad. 4 
Tomasz Kupis radny Sejmiku Województwa Łódzkiego podziękował za zaproszenie na sesję 
Rady Powiatu Zgierskiego. Oznajmił, Ŝe do Sejmiku Województwa Łódzkiego trafiło 400 
milionów złotych z rezerwy (z nadwyŜki). Poinformował, iŜ na 200 wniosków, które 
wpłynęły do Zarządu Województwa Łódzkiego 2 wnioski Powiatu Zgierskiego uzyskały 
aprobatę, o naleŜy uznać za  wielki sukces. Wnioski te  dotyczą:  
• budowy drogi do Specjalnej Strefy Ekonomicznej w Aleksandrowie Łódzkim  

– kwota dofinansowania 1,5 miliona złotych,  
• odbudowy sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej Nr 10 w Zgierzu  

– kwota dofinansowania 700 tysięcy złotych. 
Radny poinformował, Ŝe w Biurze Rady Miasta Zgierza we wtorki w godz. 16-17 pełni 
dyŜury. Zaprosił wszystkich do spotkań, do wspólnego działania na rzecz rozwoju Powiatu 
Zgierskiego.   
 
Radny Krzysztof Gawroński zadał pytanie dotyczące obiektu, który potocznie w Ozorkowie 
nazywa się „szkielet”. Wiosną br. Starostwo przejęło ten obiekt w imieniu Skarbu Państwa             
i ma nad nim czuwać. W momencie przekazywania obiekt był ogrodzony, natomiast na dzień 
dzisiejszy tego ogrodzenia brak.  W pobliŜu znajduje się szkoła, jest to centrum osiedla, tam 
bawią się dzieci i jest duŜe zagroŜenie. Z tego tytułu mogą być problemy nie tylko dla 
rodziców, ale i dla powiatu. Radny wyraził zainteresowanie co stało się z tym ogrodzeniem, 
czy ono zostało rozebrane na polecenie, czy po prostu je ukradziono i na ten moment jeszcze 
nie zostało uzupełnione.  Ponadto radny zapytał czy ten obiekt będzie zagospodarowany                   
w ramach Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, a jeŜeli nie to czy zostały podjęte jakieś 
działania, Ŝeby ten obiekt w jakimś określonym terminie zagospodarować moŜe w inny 
sposób. 
 
Radny Paweł Wawrzyńczak w imieniu Klubu radnych Polskie Stronnictwo Ludowe złoŜył 
interpelację dotyczącą organizacji obchodów świąt państwowych. Interpelacja stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu.    
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Radny Henryk Tomczak nawiązał do interpelacji składanej na wrześniowej sesji w sprawie 
zwolnienia w Zespole Szkół Nr 1 w Głownie pracownika, który jest radnym, nie występując             
o zgodę do właściwej rady. Interpelacja ta była kierowana do Starosty, a odpowiedzi udzielił 
Przewodniczący Rady. Radny poprosił, aby jednak Starosta zajął stanowisko w podnoszonej 
sprawie. „Czy się nic nie wydarzyło, czy się wydarzyło, czy Starosta w ogóle sprawą się 
zainteresował i coś  w tej sprawie zrobił”.  
 
Radny Wojciech Budziarski złoŜył interpelację dotyczącą pracy Wydziału Komunikacji 
Starostwa Powiatowego w Zgierzu. Wskazał, Ŝe obecnie istnieją ogromne utrudnienia dla 
klientów załatwiających sprawy w tym Wydziale. JeŜeli klient przychodzi o trzeciej nad 
ranem i zajmuje sobie kolejkę, Ŝeby zostać załatwionym to chyba nie jest normalna sytuacja. 
Radny zapytał jakie są plany rozwiązania tego problemu, czy poprzez zwiększenie etatów, 
czy teŜ poprzez reorganizację tego Wydziału. Ten stan rzeczy naleŜy zmienić jak najszybciej. 
Ponadto radny podziękował za zajęcie się tematem pomocy dla ofiar skutków wichury 
między innymi w gminie Gorzkowice i ustalenie konta, na który moŜna wpłacać środki. Klub 
Radnych Platformy Obywatelskiej przeznaczył na ten cel 800 zł; dzisiaj ta wpłata zostanie 
dokonana. Zapytał czy informacja o moŜliwości przekazywania środków z numerem konta 
jest umieszczona na tablicy ogłoszeń.  
 
Opinie Komisji stałych Rady Powiatu Zgierskiego do materiałów i projektów uchwał 
zgłoszonych na XXVI sesję stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Ad. 5 
Informacja organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim – stan obecny i plany  stanowi 
załącznik nr 8  do protokołu. 
 
Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 
Jacek Brzeziński w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił informację w formie prezentacji 
multimedialnej.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji. 
 
Radny Wojciech Budziarski był zainteresowany co wchodzi w skład dochodów własnych                
i dotacji celowych wykazanych w tab. 11materiału. 
Następnie uczulił na to, aby bardziej uelastycznić szkoły pod kątem dostosowywania 
szkolnictwa zawodowego do potrzeb pracodawców. NaleŜałoby zwiększyć pozyskiwanie 
informacji poprzez lokalne struktury biznesowe, cechy, izby rzemieślnicze jakie jest 
zapotrzebowanie, na jakich pracowników, w jakich kierunkach.  
 
Radny Tadeusz Iwaniuk przekazał sugestię, Ŝe wytworzyła się dziwna troszeczkę struktura 
nauczania, która jest nastawiona maksymalnie na przygotowanie na studia. Po drodze 
zapomina się, Ŝe później jednak odpada te 30% młodzieŜy, którą potem w systemie 
protezowym stara się nauczyć zawodu. W opinii radnego  na ten fakt naleŜy uczulić doradców 
zawodowych.               
Ponadto radny zgodził się, iŜ naleŜy zacieśnić kontakty szkół z pracodawcami pod kątem 
dostosowania kierunków kształcenia do potrzeb rynku.  
 
Radny Krzysztof Kozanecki nawiązując do informacji ze str. 9 materiału zapytał jakich 
placówek i jakich specjalności nauczycielskich dotyczy zwiększone pensum. Z tą sytuacją 
powiat po raz pierwszy ma doczynienia. Zwiększanie pensum nie jest opłacalne dla organu 
prowadzącego, albowiem zwiększa się nauczycielowi wymiar godzin i płaci mu się za nie 
niezaleŜnie od tego czy te godziny się faktycznie odbędą, czy teŜ nie. Bardziej opłaca się 
prowadzić godziny nadliczbowe, bo płaci się tylko za faktyczne godziny.  Tym zwiększonym 
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pensum objętych jest tylko 10 nauczycieli, a więc nie jest to jakaś astronomiczna liczba.   
Jakie były powody wyraŜenia zgody na taki niekorzystny finansowo dla organu 
prowadzącego manewr.    
 
Radny Adam Bączyk podkreślił, i Ŝ nadchodzi niŜ demograficzny, istnieje tendencja do 
przedłuŜenia wieku emerytalnego (zwłaszcza dyskusje trwają w kręgach nauczycielskich). 
Będzie mniej dzieci, a wiek emerytalny nauczyciela będzie wyŜszy. Czy to stanowi jakieś 
zagroŜenie, czy prowadzone są jakieś symulacje na terenie powiatu jak to będzie wyglądało 
za kilka lat, czy jakieś działania, kierunki postępowania w tym zakresie są wykonywane. 
 
Radny Krzysztof Gawroński zadał pytanie czy była rozpatrywana kwestia moŜliwości 
zawarcia porozumienia, wymiany poglądów na temat kształcenia (głównie technicznego)              
z innymi krajami. 
 
Radny Bogusław Czekała zwrócił uwagę, iŜ z materiałów wynika, Ŝe średnia płaca 
nauczyciela w roku bieŜącym wyniosła 3.045 zł, a po podwyŜkach w roku przyszłym będzie 
to kwota przekraczająca 3.300 zł. W związku z tym wyraził nadzieję, Ŝe „na tej sali nigdy nie 
padnie stwierdzenie, Ŝe nauczyciele mają głodowe pensje”.    
 
Naczelnik odniósł się do podniesionych kwestii. 
Dane dotyczące wynagrodzeń podawane są brutto i te kwoty, które w materiale są pokazane 
obejmują zarówno składki na ubezpieczenie społeczne płatne przez pracownika, jak i na 
ubezpieczenie zdrowotne, jak i podatek od osób fizycznych.  
Jeśli chodzi o dochody własne to są one wypracowywane przez jednostki organizacyjne                 
i najwaŜniejsza z nich część to są opłaty za korzystanie z posiłków oraz za korzystanie                   
z internatu. W mniejszym zakresie za usługi świadczone przez pracownię praktycznej nauki 
zawodu i jeszcze zupełnie śladowe za wydawanie duplikatów legitymacji i świadectw. 
Co do szkolnictwa zawodowego to oczywiście dyskusja na ten temat zatacza coraz szersze 
kręgi. Niemniej jednak Powiat Zgierski będąc w tak bliskim połoŜeniu względem Łodzi musi 
do tego podchodzić dość elastycznie. Nie moŜe w sposób czysto administracyjny 
zdecydować, Ŝe przykładowo od roku przyszłego o 10% zmniejsza się liczbę miejsc w liceach 
ogólnokształcących, od kolejnego o 20% itd., poto, Ŝeby zmusić potencjalnych kandydatów 
do szkół ponadgimnazjalnych, aby właśnie swoją przyszłość wiązali bądź z technikum, bądź       
z zasadniczą szkołą zawodową. Takie działanie mogłoby spowodować niestety w ogólnym 
rozrachunku efekt niekorzystny. Dlatego, Ŝe uczeń, który będzie chciał się dalej kształcić             
w liceum ogólnokształcącym, a nie znajdzie sobie miejsca w nim na terenie Powiatu 
Zgierskiego, bez najmniejszego kłopotu znajdzie sobie miejsce w takim liceum w Łodzi. 
Łódź pod tym względem jest gotowa w kaŜdej chwili, kaŜdą liczbę dodatkowych oddziałów 
liceów ogólnokształcących utworzyć. TakŜe powiat sztucznie obniŜać moŜliwości kształcenia 
liceów ogólnokształcących raczej nie powinien, powinien na to patrzeć bardzo elastycznie                         
i spokojnie do tego podchodzić, na pewno bez gwałtownych ruchów.    
Odnośnie współpracy pomiędzy szkołami a pracodawcami to takie formy współpracy 
powstają i systematycznie w kolejnych latach będą się pojawiać.  Przykład takiej współpracy 
jest w Ozorkowie, Aleksandrowie Łódzkim, w Zgierzu.  
NaleŜy przypuszczać, Ŝe w kolejnych latach powaŜni pracodawcy wiąŜący swoją przyszłość             
z Powiatem Zgierskim będą współpracować ze szkołami, będą przyjmować chętniej uczniów 
na praktyki do siebie po to, Ŝeby w trakcie praktycznych działań uczeń nabrał określonych 
kompetencji i wykształcił sobie określone zdolności. Natomiast jeśli chodzi o korelacje 
potrzeb pracodawców  w zakresie kwalifikacji zawodowych, czy raczej moŜe kompetencji           
w ramach danego zawodu to na szczeblu lokalnym za wiele zrobić nie moŜna, bo podstawę 
programową i program do kształcenia w danym zawodzie ustala minister w drodze 
rozporządzenia. Jak wygląda blok przedmiotów, jaki jest podział godzin, jakie są treści 
programowe to jest decyzja ministra.  



 6

Zjawisko zwiększonego pensum w powiecie funkcjonuje pierwszy i wszystko na to wskazuje, 
Ŝe równieŜ ostatni, bowiem nowelizacja Karty Nauczyciela, która została w tej chwili do 
Parlamentu skierowana ten mechanizm uchyla i od 1 września przyszłego roku takiej 
moŜliwości nie będzie. Oczywiście zwiększone pensum dla nauczyciela jest to sytuacja 
korzystniejsza finansowo. Przepis w Karcie Nauczyciela jest tak skonstruowany, Ŝe dyrektor 
placówki w momencie, kiedy otrzymuje formalny wniosek od nauczyciela pola manewru nie 
ma. Jedynym argumentem, który moŜe nauczyciela zniechęcić do wnioskowania to brak 
moŜliwości przydzielania mu w trakcie roku szkolnego kolejnych godzin 
ponadwymiarowych. Zjawisko zwiększonego pensum występuje w 2 placówkach na terenie 
Zgierza w kanonie przedmiotów ogólnokształcących jak: J. polski, biologia itp.   
Jeśli chodzi o wymianę międzynarodową to takie kontakty przez niektóre szkoły są juŜ 
nawiązane, a przez niektóre z kolei próby są czynione.  
Co do wypowiedzi radnego Bączyka to w duŜej mierze wszystko zaleŜy od  tego, jak ten 
projekt nowelizujący ustawę o systemie oświaty ostatecznie postanowi. Czy sześciolatki              
w takim trybie jak to zaplanowało Ministerstwo Edukacji Narodowej do szkoły pójdą,                  
bo właśnie ten mechanizm proponowany przez ministerstwo powoduje, Ŝe w tzw. dołek niŜu 
demograficznego przez 3 kolejne teraz lata byłyby częściowo dokładane elementy grupy 
uczniów  sześcioletnich. To spowodowałoby, Ŝe klasy w tych najmniej liczących rocznikach 
byłyby zasilone dziećmi młodszymi. To by było mniej dotkliwe dla systemu szkolnictwa. 
Jeśli chodzi o sprawy dotyczące potem wyŜszych poziomów kształcenia to wszystko tutaj 
sprowadza się w zasadzie do pieniędzy, bo jeŜeli oświata byłaby w większym stopniu 
finansowana np. poprzez subwencję oświatową to dałoby to moŜliwość organowi 
prowadzącemu, Ŝeby sukcesywnie mógł obniŜać liczebność oddziałów, gdzie komfort pracy             
i wydaje się efektywność nauczyciela byłaby znacznie wyŜsza. Przy mniejszej liczbie 
uczniów, ale i przy zmniejszeniu liczebności poszczególnych oddziałów duŜa część etatów 
nauczycielskich byłaby zachowana. TakŜe to wszystko zaleŜy od tego w jakim stopniu,                
w jakiej wysokości oświata w Polsce przez kolejne lata będzie finansowana.  JeŜeli ten 
system się nie zmieni to oczywiście pogłębiający się niŜ demograficzny  będzie się wiązał             
z systematycznym zmniejszaniem liczby etatów nauczycielskich.                          
 
Radny Adam Bączyk zapytał czy w szkołach ponadgimnazjalnych z terenu Powiatu 
Zgierskiego został zauwaŜony  rok wielkiego poety Zbigniewa Herberta.  

Naczelnik odpowiedział, Ŝe z informacji, które uzyskał to działania takie przede wszystkim 
podjęte były w róŜnych formach w liceach ogólnokształcących. Natomiast jeśli chodzi                  
o zespoły szkół zawodowych to pozostało to bez echa.  
 
Radna Ilona Zipser nawiązała do wypowiedzi radnego Bogusława Czekały. Analizując 
materiał i zawarte w nim tabele wynagrodzeń przypuszczała, iŜ tak to zostanie odebrane,                               
Ŝe nauczyciele aŜ tyle zarabiają. Tak naprawdę to nauczyciel dyplomowany bez wszelkiego  
rodzaju dodatków otrzymuje około 1.700 zł na rękę. Radna jako  nauczyciel dyplomowany, 
prawie z 20 letnim staŜem, dosyć wysokim dodatkiem motywacyjnym, dodatkiem 
funkcyjnym i kilkoma nadgodzinami w ubiegłym miesiącu odebrała pensję w wysokości 
niecałych 2.500 zł na rękę.   
 
Przewodniczący Rady podziękował naczelnikowi za przygotowanie profesjonalnego 
materiału, który obrazuje organizację oświaty na przestrzeni istnienia Powiatu Zgierskiego.  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji radna Zofia Ogórek takŜe 
złoŜyła podziękowanie naczelnikowi za przygotowanie tak szczegółowego i dokładnego 
materiału.  
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Ad. 6 
Informacja w zakresie analizy oświadczeń majątkowych radnych Powiatu Zgierskiego  
stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił informację. 
 
Informacja w zakresie analizy oświadczeń majątkowych złoŜonych przez członków zarządu, 
skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób 
wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty stanowi załącznik nr 10 protokołu.   
 
Starosta przedstawił informację. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 1140.  
Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 1200. 
 
Ad. 7a) 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego                               
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego w roku 2009 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  20 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVI/227/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 31 października 2008r. w sprawie uchwalenia programu współpracy 
Powiatu Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność poŜytku publicznego w roku 2009 stanowi załącznik nr 12                 
do protokołu. 
 
Ad. 7b) 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od odwołania darowizny 
nieruchomości połoŜonej w Strykowie przy ul. M. Kopernika stanowi załącznik nr 13                  
do protokołu. 
 
Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Radny Tadeusz Iwaniuk poprosił, aby na przyszłość Zarząd od razu do tego typu projektów 
uchwał dołączał mapkę oraz list intencyjny jeŜeli taki jest.   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymał się od głosu    1 radny. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVI/228/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 31 października 2008r. w sprawie wyraŜenia zgody na odstąpienie od 
odwołania darowizny nieruchomości połoŜonej w Strykowie przy ul. M. Kopernika stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 7c) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 15               
do protokołu. 
 
Starosta w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.     
 
Przewodniczący Rady przekazał opinię Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVI/229/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 31 października 2008r. w sprawie zmiany Statutu Powiatu Zgierskiego 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 7d) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                       
– druk „A” stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                         
- po autopoprawkach  z dnia 23 października 2008r. stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                         
- po autopoprawkach  z dnia 30 października 2008r. stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt 
uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  22  radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVI/230/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 31 października 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2008  stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
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Ad. 7e) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                         
– druk „B” stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23  radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVI/231/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 31 października 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2008  stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Ad. 7f) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 
27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Zgierskiego na rok 2008                         
– druk „C” stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Skarbnik w imieniu Zarządu Powiatu przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23  radnych. 
Przeciw głosowało     0 radnych. 
Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XXVI/232/08 Rady Powiatu 
Zgierskiego z dnia 31 października 2008r. w sprawie zmiany uchwały nr XIV/144/07 Rady 
Powiatu Zgierskiego z dnia 27 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2008  stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Ad. 8 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
 
Ad. 9 
Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Starosta przedstawił informację.  
 
Radna Zofia Ogórek była zainteresowana o ile wzrosła, na mocy uchwały Nr 56/231/08 
Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 30 października 2008r., płaca zasadnicza dyrektora 
Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu Zbigniewa Jarosika. Jakie to są skutki 
dla powiatu.  
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Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Bogdan Jarota w odpowiedzi poinformował, Ŝe płaca 
dyrektora wzrosła około 1.000 zł. Skutki dla powiatu są Ŝadne, poniewaŜ PZOZ jest 
samodzielny i ma swój odrębny budŜet. W tym roku były juŜ dwukrotne podwyŜki lekarzy             
i pensja dyrektora w pewnym sensie zaczęła odbiegać od ich wynagrodzenia.  W związku                 
z tym Zarząd Powiatu Zgierskiego postanowił, Ŝeby tę pensje podnieść. Będzie się to 
oczywiście wiązało ze zmniejszeniem dyŜurów pełnionych przez dyrektora. 
 
Radny Krzysztof Gawroński nawiązując do uchwały Nr 56/216/08 Zarządu Powiatu 
Zgierskiego dotyczącej podziału nieruchomości przy ul. Słowackiego 2 w Ozorkowie zapytał 
czy mógłby mieć wgląd w ten podział.  
 
Starosta oświadczył, iŜ oczywiście mapka będzie do wglądu. Intencją jest wykorzystanie 
terenu, który jest zbędny placówce. Działania podejmowane są w uzgodnieniu z dyrekcją 
szkoły. 
 
Ad. 10 
Starosta oświadczył, iŜ odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone             
na piśmie w statutowym terminie.  
Niemniej jednak nawiązując do obiektu zwanego „szkieletem” w Ozorkowie poinformował, 
Ŝe Zarząd wystąpił do Wojewody Łódzkiego z prośbą o wyraŜenie zgody na zbycie tej 
nieruchomości.  Są osoby zainteresowane jej nabyciem.  W tej chwili Zarząd oczekuje na 
oficjalne stanowisko Wojewody. Jak tylko będzie zgoda zostanie wszczęta stosowna 
procedura po to, Ŝeby znaleźć nowego właściciela.  
 
Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Radosław Zaborowski w uzupełnieniu podał,                    
Ŝe 2 tygodnie temu obiekt jeszcze był ogrodzony, jeśli w tej chwili tego ogrodzenia nie ma to 
na pewno zostanie ono uzupełnione.  
 
Ad. 11 
Radny Tytus Budźko w imieniu mieszkańców gminy Aleksandrów Łódzki złoŜył wyrazy 
uznania i podziękowania dla Zarządu Powiatu Zgierskiego, radnych Powiatu Zgierskiego, 
naczelnika Wydziału Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Zgierzu za realizację drogi 
powiatowej relacji Bełdów-Malanów. Otwarcie tej drogi odbędzie się 8 listopada br.                            
o godz. 1000, na które serdecznie wszystkich zaprasza.  Droga ta łączy Powiat Zgierski z 
Powiatem Pabianickim. 
  
Przewodniczący Rady w imieniu własnym i Zarządu Powiatu Zgierskiego zaprosił wszystkich 
na uroczystą sesję z okazji obchodów X lecia Powiatu Zgierskiego 16 listopada br.                       
w Zgierskim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II.   
 
Ad. 12 
Nie zabierali głosu osoby nie będące radnymi.  
 
Ad. 16 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             
XXVI sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 1240. 

 
Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 
 
 


